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تمام ملاک های اصلح را در قرآن داریم

رئيس ستاد اقامه نماز با اشاره به معنای اصلح اظهار كرد: به تبیین واژه اصلح از دیدگاه قرآن پرداخت و گفت: ملاک

عزل ونصب در قرآن ایمان، تقوا، سابقه، سلامتی علمی و جسمی، قدرت، هجرت و ... و ما تمام ملاک های اصلح را در

قرآن داریم.

رئيس ستاد اقامه نماز با اشاره به معنای اصلح اظهار كرد: به تبیین واژه اصلح از دیدگاه قرآن پرداخت و گفت: ملاک عزل ونصب در
قرآن ایمان، تقوا، سابقه، سلامتی علمی و جسمی، قدرت، هجرت و ... و ما تمام ملاک های اصلح را در قرآن داریم.

وي تأكيد كرد: اصلح در انتخابات به غير از اصلح در پيشنمازی است، صرف نماز شب خواندن دليل لياقت نيست، ملاك عزل و نصب
از ديد قرآن كريم ايمان، تقوا، سابقه، علم، سلامت جسمی، قدرت و هجرت است.

حجتالاسلام و المسلمين محسن قرائتی، رئيس ستاد اقامه نماز در همايش &#171;اخلاق انتخاباتی، حماسه سياسی» كه صبح سه
شنبه 31 اردیبهشت، به همت سازمان اوقاف و امور خيريه در سالن همايشهای صدا و سيما برگزار شد، سخنان خود را ناظر به بحث
علمی و قرآنی در حوزه اخلاق خواند و گفت: اصل شورا در اسلام آمده است &#171;وامرهم شورا بینهم» و جایگاه شورا نیز در کنار
نماز آمده است. هیچکس از مشورت بی نیاز نیست و دلیل قرآنی دارد که خداوند خطاب به پیغمبرش می گوید مشورت کن. در متون
اسلامی نیز بر نصیحت و موعظه تاکید شده است و ائمه به یارانشان می فرمودند مرا موعظه کن منتهی هر چیزی آفتی دارد در مکارم
الاخلاق بحثی وجود دارد که امام سجاد(ع) تاکید می کنند که تمام خوبیها نیز آفتی دارند. آفت عزت، تکبر است. امام در دعا می
فرماید الهی عزتی به من بده که آلوده به تکبر نباشد. حکومت آدمی را بدعاقبت و بی دین می کند جز اولیای خدا و دلیلش نیز در

قرآن وجود دارد که در مورد حضرت یوسف قرآن بدان اشاره فرموده است.
با بيان اينكه خدا رازق است، گفت: عزت، قدرت و تدبير به دست خدا است و خدا جبار است و جبران میكند، رزق همه افراد با حلال

اندازهگيری میشود.
ولی فقيه عادل و به دور از هوی و هوس برای همه حجت است

وی با بيان اينكه در انتخابات مردم بايد حجت داشته باشند، افزود: برخی اخيرا سخنانی گفتهاند كه مشخص نيست منشاء اين
سخنان رسانههای بيگانه باشد و يا امر ديگر؛ آنها میگويند كه رهبر معصوم نيست، البته ما و حتی رهبر معظم انقلاب نيز قائل به اين

نيستند كه رهبر معصوم است، اما رهبر و حتی مراجع حجت هستند.
قرائتی عنوان كرد: پزشكان نيز معصوم نيستند اما نسخه پزشك برای همه حتی مراجع نيز حجت است، رهبری برای مردم حجت است

اما رئيسجمهور، رئيس مجلس و احزاب حجت نيستند؛ ولی فقيه عادل و به دور از هوی و هوس برای همه حجت است.
اخلاص رمز عزت

وی با تاکید بر اهمیت اخلاق یادآور شد: اول باید خود را پاکیزه کنیم وبعد حرف بزنیم مملکت ما اکثرا از کسانی که ادعای سواد دارند
ضربه خورده است واین نشان می دهد که سواد ما، سواد نیست. فرد عالم باید از خدا بترسد. سواد آن است که اشک تو را زیاد کند و

اخلاق دینی را افزایش دهد.
حجت الاسلام قرائتی تاکید کرد: اگر تقوا و اخلاق نباشد هیچ کاری درست نیست. کارهای ما مشکل دارد یا برای خدا نیست یا اگر
برای خدا باشد وسط کار ما را غرور می گیرد و یا اول یا آخر آن گناهی صورت می گیرد و تمام کارها به هدر می رود. ممکن است
گاهی صداقت ما برای منیت باشد و بخواهیم بگوییم که فقط مرا ببینید. باید در اعمال اخلاص داشته باشیم فرد مخلص چه رای

بیاورد یا نه برایش مهم نیست. مثل امام حسین(ع) که همواره برای رضای خدا گام برداشت.
رئيس ستاد اقامه نماز عنوان كرد: همه بايد بندگی خدا كنيم و طبق قانون خدا باشيم، اگر كانديدای ما رای نياورد ممكن است مخلص

باشد و پيش ملت عزيز شود و گاه ممكن است كانديدای ما پيروز شود اما به دليل نداشتن اخلاص عزيز نشود.
علم به تنهائي انسان را

نجات نمیدهد
وی با بيان اينكه مشكل ما اخلاق است، افزود: اگر اخلاق خود را درست كرديم همه كارها درست میشود، متاسفانه بايد اين حرف را
بزنم كه هر چه دانشگاههای ما بيشتر شود آمار فساد نيز بيشتر خواهد شد، علم انسان را نجات نمیدهد، در برخی آيات قرآن آمده

است كه يك فرد باسواد است اما اخلاق ندارد.
رئيس ستاد اقامه نماز اظهار كرد: ابليس 6 هزار سال عبادت خدا را كرد، اما آنجا كه بايد بنده خدا باشد دچار غروز شد و بندگی نكرد و
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همه خدماتش نابود شد.
مواظب باشيم

خلاف اخلاق عمل نكنيم
وی گفت: بايد مواظب باشيم خلاف اخلاق عمل نكنيم، كسانی كه با اخلاق مسلمان شدند آمارشان بيشتر از كسانی است كه با حديث
مسلمان شدند، در تاريخ انقلاب اسلامی نيز الگويی چون امام خمينی(ره) داريم كه فرمودند، ای كاش من هم پاسدار بودم و شايد

بهترين عكس امام عكسی باشد كه در آن برای همسر خود چای میآورد، لذا تواضع اين چنين عمل میكند.
حجت الاسلام قرائتی با اشاره به بی اخلاقی هایی که در جامعه امروز رواج پیدا کرده است، خاطر نشان کرد: اگر اخلاق درست شود
همه چیز درست خواهد شد. ما مشکل علم نداریم شاید حرف خوبی نباشد که می گویم اما این واقعیت دارد. هر کشوری که
دانشگاهش بیشتر می شود آمار فسادش نیز افزایش پیدا می کند پس این نشان می دهد علم به تنهایی انسان را نجات نمی دهد.
گاهی یک کار کوچک خلاف کل خوبی ها را از بین می برد. باید مواظب باشیم خلاف اخلاق کاری را انجام ندهیم. حدیث داریم که

کسانی که با اخلاق مسلمان شدند آمارشان بیش از کسانی است که با استدلال مسلمان شدند.
وی به تبیین واژه اصلح از دیدگاه قرآن پرداخت و گفت: ملاک عزل ونصب در قرآن ایمان، تقوا، سابقه، سلامتی علمی و جسمی،
قدرت، هجرت و ... و ما تمام ملاک های اصلح را در قرآن داریم. در تبلیغات اگر به کسی لقبی را دادند اما اهل آن لقب نیست و
خودش نیاید بگوید که من چنین لقبی ندارم مثلا آیت الله نیست اما به او لقب آیت الله می دهند و او این مسئله را عنوان نکند اهل

جهنم است.
اطرهاي از نقش تأثيرگذاري اخلاق

قرائتی با اشاره به خاطراتی از دوران درس دادن در يكی از مناطق گفت: به مدت چهار سال به صورت رايگان برای برخی جوانان جلسه
داشتم، روزی شاگردان من نزد شيخ عيسی انصاری دارابی برای تلمذ رفتند و هنگام بازگشت به من گفتند، آقای ما اوست، من هم
گفتم كه من هم ايشان را قبول دارم اما در اين ديدار كوتاه چه در او ديديد كه در 4 سال از من نديديد، آنها گفتند كه در كلاس درس،
او بيرون رفت و يك گونی روی كفشهای ما كه در زير آفتاب سوزان بود، گذاشت. من با خود فكر كردم و گفتم كه قرائتی 4 سال

جهانبينی و تفسير گفت و شيخ عيسی انصاری دارابی با يك گونی آن را پوشاند؛ اين نقش اخلاق است.
قرآن كريم مظلوم و مهجور است

رئيس ستاد اقامه نماز در بخش ديگر سخنان خود با بيان اينكه قرآن كريم مظلوم و مهجور است، گفت: هيچ كتابی مانند قرآن اين
همه نكته ندارد؛ قرآن علم بینهايت است و مردم هم از نكات آن خسته نمیشودند، شما نذر كنيد كه هيچ كتابی مطالعه نكنيد الا

اينكه يك دوره تفسير نيز بخوانيد.
وی با اشاره به معنای اصلح اظهار كرد: اصلح در انتخابات به غير از اصلح در پيش نمازی است، صرف نماز شب خواندن دليل لياقت

نيست، ملاك عزل و نصب از ديد قرآن كريم ايمان، تقوا، سابقه، علم، سلامت جسمی، قدرت و هجرت است.
رئيس ستاد اقامه نماز با اشاره به نزديكی ماه مبارك رمضان گفت: ماه رمضان ماه قرآن است و سرازيری قرآن ماه رمضان است، در

سخنرانیها سعی شود بيشتر متن قرآن باشد و آياتی كه مورد نياز جامعه است خوانده شود.
قرائتی گفت: نوع تبليغ مهم است، مهم اين است كه در سخنرانیها چه حديثی بخوانيم، خيلی از كارهای ما عبادت نيست، هيچ
مرجعی نمیگويد قبل از اذان مردم را بيدار كنيد، اسلام اگر شيرين و درست معرفی شود، به بيان امام رضا(ع)، فوج فوج مردم به

اسلام وارد میشوند.
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